
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand juni was de CDA-fractie 
weer hard aan het werk voor onze gemeente. Zo werd de Kadernota 
besproken en kreeg de CDA-fractie een toezegging voor een onderzoek 
naar het beperken van overlast door fatbikes. In deze nieuwsbrief 
blikken we hierop terug.  

 

Kadernota 2025: CDA staat voor een fatsoenlijk Hoogeveen 
voor iedereen 

Op donderdag 27 juni werd de Kadernota besproken in de Hoogeveense 
raad. Met de Kadernota worden de kaders vastgesteld voor de begroting van 
het volgende jaar. Fractievoorzitter Bert Otten kwam namens de CDA-
fractie met onze visie op de gemeente: het CDA wil een betrouwbare en 
beperkte overheid die naast onze inwoners staat en die ervoor zorgt dat wat 
goed is ook goed blijft.  

Otten licht toe: “De Kadernota is een mooi moment om samen te kijken naar 
wat voor soort gemeente wij willen zijn. Als het aan het CDA ligt, dan is dat 
een betrouwbare en dienstbare gemeente. Te vaak krijgen wij signalen dat 
inwoners en ondernemers vastlopen in de bureaucratie, terwijl de 
samenleving zelf veel kan. Deze kracht van de samenleving is te zien in 
Hollandscheveld waar de sportverenigingen samen werken aan een nieuwe 
sportvisie. Het eerste resultaat hiervan is de bouw van nieuwe kleedkamers 
voor de korfbalvereniging in 2025. Het CDA wil het proces laten versnellen 
en stelt voor om de bouw van een nieuwe sporthal in 2025 te laten 
beginnen.” 

Ook heeft het CDA aandacht voor goed onderhoud in de gemeente. Otten 
vervolgt: “Het CDA maakt samen met onze inwoners veel werk van 
verkeersveiligheid. We staan voor goed onderhoud van wegen en 
fietspaden. Helaas zien we op meerdere plekken in onze gemeente 
natuurlijke snelheidsbeperkingen ontstaan met gaten in de wegen. Wij 
hebben daarom het college opgeroepen om investeringen in het 
wegenonderhoud niet verder uit te stellen.” 
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Verder hebben de christendemocraten oog voor de zwakkeren in de 
samenleving. Otten vertelt: “In onze welvarende gemeente zijn er nog 
steeds mensen die in armoede leven. In de Kadernota hebben we gelezen 
dat er een wachtlijst is voor beschut werk. Beschut werk is er voor mensen 
die alleen in een ‘beschutte’ omgeving onder aangepaste omstandigheden 
kunnen werken. Het CDA vindt het belangrijk dat iedereen kan meedoen in 
onze samenleving en we hebben dan ook een voorstel ingediend om het 
budget voor beschut werk te vergroten, zodat de wachtlijst kan worden 
weggewerkt.” 

Tot slot heeft Otten aandacht gevraagd voor de capaciteit van het ambtelijk 
apparaat. Otten: “In de afgelopen jaren kampt de gemeente met een 
capaciteitstekort om investeringen maar ook reguliere werkzaamheden uit 
te voeren. Het gevolg is dat de gemeente niet kan doen wat zij de inwoner 
belooft en er veel geld overblijft. Zo is er in 2023 een overschot van 21 miljoen 
euro. Wij komen daarom met een voorstel voor het invoeren van een 
capaciteitsplafond.” 

Met de voorstellen voor een capaciteitsplafond, voor de sport in 
Hollandscheveld en beschut werk wil CDA Hoogeveen werken aan een 
fatsoenlijk Hoogeveen voor iedereen: voor hardwerkende mensen, voor 
onze verenigingen, maar ook voor de zwakkeren in onze samenleving. De 
voorstellen worden tijdens de raadsvergadering van 11 juli in stemming 
gebracht.  

Kijk hier een deel van Ottens bijdrage terug: https://tinyurl.com/482c77dw  

 

Femke Koekoek keert weer terug als raadslid, Klaas Kroezen 
wordt opvolger 

In de raad van 13 juni is Klaas Kroezen 
benoemd tot opvolgend raadslid voor 
het CDA. Aanleiding hiervoor is de 
terugkeer van Femke Koekoek als 
raadslid. De afgelopen maanden was 
Koekoek met ziekteverlof in verband 
met complicaties na haar bevalling. 
Harm-Jan Martens, die tijdelijk 
opvolgend raadslid was, blijft op de 
achtergrond voor de CDA-fractie actief. 
Wij bedanken Harm-Jan voor zijn werk in 
de voorbije periode en wensen Femke en 
Klaas veel succes met het werk voor de 
Hoogeveense samenleving!  

 

https://tinyurl.com/482c77dw


CDA krijgt toezegging voor onderzoek naar beperken overlast 
fatbikes in winkelcentra 

Tijdens de raadsvergadering van 13 juni 
heeft de CDA-fractie een toezegging 
gekregen voor een onderzoek naar 
mogelijkheden om de overlast van 
fatbikes in de Hoofdstraat en andere 
winkelcentra te verminderen. Fatbikes 
kunnen hoge snelheden behalen, wat bij 
een combinatie met veel voetgangers 
kan leiden tot onveilige situaties. Het 
CDA vindt dit onwenselijk en is dan ook 
blij met een toezegging vanuit het 
college om te bekijken hoe de overlast 
van fatbikes kan worden.  

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt: “Momenteel worden fatbikes juridisch 
gezien als elektrische fietsen, waardoor een verbod op fatbikes moeilijk te 
handhaven is. De CDA-fractie vindt het echter wel van belang dat de overlast 
van fatbikes wordt aangepakt. Fatbikes leveren immers gevaarlijke situaties 
op in de Hoofdstraat, maar ook bij andere winkelcentra zoals De Wielewaal. 
Het CDA vindt het belangrijk dat onze inwoners zich veilig voelen op straat. 
We zijn dan ook blij dat het college het probleem erkent en de toezegging 
heeft gedaan om te onderzoeken hoe de overlast van fatbikes kan worden 
teruggedrongen en hierop voor 1 december terug te komen bij de raad.” 

 

CDA trekt aan de bel over voortgang motie “Toegankelijk 
openbaar toilet” 

Raadslid Annette Jansen heeft namens 
de CDA-fractie schriftelijke vragen 
gesteld over de voortgang van de motie 
“Toegankelijk openbaar toilet”. In 
november 202 diende Jansen deze motie 
in om de realisatie van een toegankelijk 
openbaar te onderzoeken samen met 
ondernemers en belangenorganisaties 
van ouderen, chronisch zieken en 
mensen met een beperking. Ruim 
anderhalf jaar later heeft de 
gemeenteraad nog steeds geen 
terugkoppeling gekregen over het 
onderzoek, ondanks herhaaldelijke 



vragen vanuit het CDA. Voor Jansen is het reden om schriftelijke vragen te 
stellen.  

Jansen licht toe: “In de motie uit november 2022 heb ik het college verzocht 
om mogelijke scenario’s voor een toegankelijk openbaar toilet en de kosten 
daarvan uiterlijk 1 juli 2023 voor te leggen aan de raad, voorzien van een 
aanbeveling. Inmiddels is het juni 2024. De raad heeft geen terugkoppeling 
ontvangen en ook in de jaarrekening en de Kadernota staat niets 
opgenomen. Daarom heb ik nu schriftelijke vragen gesteld.” 

Jansen vraagt het college of het voornemens is om de motie uit te voeren 
en welke concrete acties hiervoor zijn uitgezet. Ook vraagt Jansen het 
college binnen welke termijn de gemeenteraad een volledige en adequate 
beantwoording kan ontvangen op het verzoek in de motie.  

 

Henri Bontenbal brengt een bezoek aan Hoogeveen 

Op vrijdag 14 juni bracht partijleider 
Henri Bontenbal een werkbezoek aan 
de provincie Drenthe. Het werkbezoek, 
georganiseerd door de provinciale 
afdeling, stond in het teken van 
regionale energie uitdagingen. Zo 
werd er een bezoek gebracht aan de 
Tiny House van de waterstofwijk in de 
Erflanden, waarna het gezelschap 
verder ging naar Wijster om daar 
afvalverwerker Attero te bezoeken. De 
dag werd afgesloten met een diner 
met de fractievoorzitters en een 
ledenbijeenkomst.  

Namens de Hoogeveense CDA-fractie waren raadslid Annette Jansen en 
opvolger Klaas Kroezen afgevaardigd. Jansen vroeg daarbij aandacht voor 
de steeds grotere groep ouderen en senioren door het manifest “Onze 
ouderen tellen mee!” aan Bontenbal te overhandigen. De Hoogeveense 
CDA-fractie kijkt terug op een geslaagd werkbezoek! 

 

 

 

 

 



CDA stelt schriftelijke vragen over Jeugdhulpregio Drenthe 

Raadslid Femke Koekoek heeft 
schriftelijke vragen gesteld over de 
Jeugdhulpregio Drenthe (JHRD). 
Aanleiding hiervoor zijn door de raad 
ontvangen brieven over de JHRD, 
waarin wordt gesproken over een 
proces om te komen tot een 
gemeenschappelijke regeling voor 
jeugd. Een gemeenschappelijke 
regeling is een samenwerkingsverband 
tussen meerdere overheden op een 
bepaald onderwerp, zoals 
veiligheidsregio’s en gemeentelijke 
gezondheidsdiensten (GGD).  

Koekoek vraagt het college naar de motivering en aanleidingen voor het 
vormen van zo’n gemeenschappelijke regeling, naar het proces daarvan en 
de positie van de raad hierin.  

 

CDA-fractie kijkt met tevredenheid terug op ALV 

Op woensdag 12 juni vond de Algemene 
Ledenvergadering plaats in kerkelijk 
gebouw De Vredehorst. Tijdens de ALV 
werd er financieel teruggekeken naar het 
jaar 2023 en werd de uitslag van de 
Europese Verkiezingen besproken. 
Vervolgens namen raadsleden Annette 
Jansen en Aaf-Tineke Bisschop de 
aanwezige leden mee in het politieke 
werk van de fractie. Zo kwam het 
begraafbeleid aan bod, maar ook thema’s 
als veiligheid, goed onderhoud van 
wegen- en fietspaden en seniorenbeleid. 
De avond werd afgesloten met een hapje 
en een drankje. De CDA-fractie kijkt met 
tevredenheid terug op de ALV.   

 

 

 

 



 

 


